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Wetenschappelijke mededeelingenvan de leden

Tot het doen van wetenschappelijke mededeelingen, verkreeg

het eerst het woord de Heer Dr. M. Greshoff, die een

aantal planten door hem in Noorwegen verzameld, vertoonde

en een beeld gaven van de vegetatie zooals deze zich aan

een reiziger in die streken, zonder bepaald te botaniseeren,

voordoet.

De Heer H. J. Kok Ankersmit vertoonde eenige

exemplaren van Artemisia TournefortianaKchh.,

die hij der Vereeniging ten geschenke aanbood.
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De Heer L. V u j c k stelde alsnu ter bezichtiging een

ziekelijk exemplaar van Thlaspi arvenseL. door den

Heer W. W. Schipper te Winschoten gevonden. Voorts

bracht hij ter tafel fructificeerende exemplaren van L e m n a

arrhiza L. en Azolla caroliniana W., beiden in de

omstreken van Leiden door den Heer J. Valckenier

Saringar gevonden.

Voorts vestigde de Heer Vujck de opmerkzaamheid
der leden op de portret-albums van de leden der Nederland-

sche Botanische Vereeniging, benevens op de in het jaar 1897

ingekomen boekwerken. Van de laatste bood hij de lijst aan,

benevens een overzicht der in die werken voorkomende botani-

sche litteratuur, evenals dit vorige jaren gebruikelijk was. In

dit overzicht bevindt zich de opgave derBerliner Adven-

tivflora, die van nut kan zijn, omdat wij deze te eeniger
tijd ook wel bij ons als Pothoofdplanten zullen aantreffen.

De Heer V n y c k vertoonde nog een exemplaar van

Opuntia Salmiana Farm., waar op de vruchtwand weder

nieuwe planten te voorschijn traden; ook een fraaie fasciatie

van Ribes sanguineum Pursh.

Daarop bood hij den leden de volledige catalogus onzer

Bibliotheek aan. De Heer Dr. W ent meende dat dit voor

de leden van groot nut kon zijn, wanneer deze in druk ver-

scheen. De wijze van uitvoering werd aan het Bestuur over-

gelaten.

Hierop werd den leden vertoond een Flora van Haarlem,
samengesteld door den Heer van der Lijn. Nadat deze

zaak door den Heer V u y c k was toegelicht, werd voorgesteld
om deze flora ontdaan van alle overtolligheden in het Kruid-

kundig Archief op te nemen, mits de schrijver, twijfelachtige
of critische soorten door toezending van materiaalwilde beves-

tigen. Ook deze zaak werd aan de prudentie van het Bestuur

overgelaten.

Ten slotte werd nog mededeeling gedaan, dat door de

Heeien J. W. Chr. Goethart en L. V u y c k informatiën
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waren ingewonnen bij het Topographisch bureau, waar zij

door den Directeur op de meest welwillende wijze waren

ingelicht omtrent de bij het departement van Oorlog ver-

krijgbaar gestelde kaarten. Zij vermeldden de voorwaarden,

waarop die kaarten konden verkregen worden en dat zij zich een

chromotopographische kaart op de schaal van 1 : 25000 hadden

aangeschaft, die naderhand het eigendom der Yereeniging zou

worden. De Heer C. Eitsema deelde mede dat uit de

nalatenschap van den Hoofdingenieur Reuvens een eom-

pleete topographische kaart in daarbij behoorende kast voor

± ƒ 15 zou te verkrijgen zijn.

Aan de Heeren Goethart en Vuyck werd opgedragen

te onderzoeken of het belang der Yereeniging gebaat zou

worden door de aanschaffing dezer kaart.

De Heer Dr. W. P. R. S ur i ng a r deelde het een en ander

mede over de diatomeenaardein 1885 door den Heer

J. D. K o b u s, tusschen Renkum en Bennekom, ontdekt en aan

de Yereeniging ingezonden (zie: Ned. Kr. Archief, 2 ser.,

4 dl., bl. 897). Spreker had van deze fossielen reeds een

40-tal soorten kunnen determineeren, terwijl telkens weer

nieuwe soorten, zij ’t ook in gering aantal, werden aangetrolfen.

De Heer Suringar zal later de volledige lijst publiceeren.

De Heer Dr. H. W. H e i n s i u s stelde ter bezichtiging-

eenige planten bij ’s Hertogenbosch, op den weg naar Hintham

gevonden, die merkwaardig waren als Pothoofdplanten of minder

algemeene inlandsche. Spreker bood de geheele collectie voor

het Vereenigings-herbarium ten geschenke aan.

De Heer F. W. van Eeden liet eenige teekeningen, be-

stemd voor de Flora Batava, ter bezichtiging rondgaan en

deelde mede dat met het twintigste deel de Heer L. Vuyck

zijne medewerking had toegezegd, en daardoor het voortbestaan

van de Flora Batava voor langen tijd verzekerd was. Naar

aanleiding eener afgebeelde P e z i z a, maakte spreker eenige

opmerkingen, daar deze in alles overeenkwam met P. anran-

tiaca, alleen door haar grootte daarvan afweek.


